

Title (en)

Device for conveying a stack of material along a sewing station.

Title (de)

Vorrichtung um ein Bündel Werkstücke entlang einer Nähmaschine zu rücken.

Title (fr)

Dispositif de présentation successive d'un bord des pièces textiles d'une pile.

Publication

EP 0219388 A1 19870422 (FR)

Application

EP 86402010 A 19860915

Priority

FR 8513585 A 19850913

Abstract (en)

The device individually presents one edge of a stack of pieces of material and is intended particularly for attachment to a sewing station. The device consists of a table (6) on which the stack of pieces rests. A clamp (8) gripping one edge of all the articles is fixed to one edge of the table. The table (6) moves with respect to the sewing table (15) in such a way that the second edges can be brought in turn under the sewing head of the machine (4) and, after sewing, hang between the table (6) and the table (15). <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif de présentation individuelle d'un bord d'un ensemble de pièces disposées en pile, destiné notamment à être annexé à un poste de travail de couture. Selon l'invention, le dispositif comprend une table (6) de pose de la pile d'articles sur l'un des bords de laquelle est fixée une pince (8) bloquant l'un des bords de tous les articles, la table (6) étant mobile par rapport à la table de couture (15) de manière à ce que les seconds bords puissent être successivement amenés sous la tête de couture de la machine (4) et pendent après couture entre la table (6) et la table (15).

IPC 1-7

D05B 33/02

IPC 8 full level

D05B 33/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

D05B 33/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3257978 A 19660628 - MANUEL HADDAD
- [A] FR 2061985 A5 19710625 - TISSEAU FRERES SA
- [A] FR 2221563 A1 19741011 - DÜERKOPPWERKE [DE]
- [A] US 4067277 A 19780110 - SOLOMON ANTHONY T, et al
- [A] CH 463251 A 19680930 - ZANGS AG MASCHF [DE]
- [A] US 2848960 A 19580826 - CETRULO JR FRANK ANTHONY
- [X] CONFECTIE, vol. 14, no. 10, octobre 1966, pages 706-708; A.G.A. KRUMME: "Mechanisering en deelautomatisering van het naaiproces" (VI)

Cited by

CN112609347A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2587376 A1 19870320; FR 2587376 B1 19870925; EP 0219388 A1 19870422

DOCDB simple family (application)

FR 8513585 A 19850913; EP 86402010 A 19860915